

Title (en)
Saddle.

Title (de)
Sattel.

Title (fr)
Selle.

Publication
EP 0332574 A1 19890913 (DE)

Application
EP 89810130 A 19890217

Priority
CH 87988 A 19880309

Abstract (en)

The stirrup straps are fastened at two fastening points (3, 4) arranged at a distance from one another on the saddle (1) and form an approximately V-shaped loop. At the deepest point of this loop, the stirrups (5) are suspended freely movably. The rider thus attains a position of equilibrium in any position as the stirrup is always pressed under the effect of gravity into the lowest point of the loop. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Steigbügeliemen sind an zwei im Abstand voneinander angeordneten Befestigungspunkten (3, 4) am Sattel (1) befestigt und bilden eine etwa V-förmige Schlaufe. Im tiefsten Punkt dieser Schlaufe sind die Steigbügel (5) frei beweglich aufgehängt. Der Reiter erreicht damit in jeder Lage einen Gleichgewichtszustand, da der Steigbügel durch Schwerkrafteinwirkung immer in den tiefsten Punkt der Schlaufe gepresst wird.

IPC 1-7
B68C 1/16

IPC 8 full level
B68C 1/16 (2006.01)

CPC (source: EP)
B68C 1/16 (2013.01)

Citation (search report)

- [AP] FR 2616141 A1 19881209 - VOLAND FREDERIC [FR]
- [A] FR 2517556 A1 19830610 - RACINET JEAN CLAUDE [FR]

Cited by
ITBO20110539A1; GB2360191A; GB2360191B; NL1010561C2; WO2004050544A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE ES FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0332574 A1 19890913; CH 675239 A5 19900914

DOCDB simple family (application)
EP 89810130 A 19890217; CH 87988 A 19880309